
Schody ke kostelu sv. Bartoloměje 
 

Již od roku 2018 je z důvodu havarijního stavu plánována oprava kamenných 

schodů ke kostelu sv. Bartoloměje, ale bylo potřeba realizovat jiné projekty, 

které měly větší prioritu. Doufáme, že nám podaří opravu zrealizovat 

v nejbližších měsících. 

 

                                                                                    František Bouček – starosta obec  

 

 

 



 

 



 

 



 

 

 


